

The IHMC's 35th Anniversary Reunion Dinner is going to be held on **9th July 2016** at IHMC. Each individual ticket is **HKD\$200**. Children aged 3 or below are free. There are three types of tickets, which are categorized by number of people formed. They are:

- (1) Alumni, who form **a group of 30 or above**, would enjoy **a classroom** reserved.
- (2) Alumni, who form **a group of 10 or above**, would enjoy **a table** reserved.
- (3) Alumni could also enjoy free seating without any specific reservations.

The selling of tickets is going to begin on **2nd April, 2106** with the **first come, first serve basis**. Interested parties please **download the Order Form** from IHMA's website or Facebook page and send the completed order form and cheque to *4 Jat Min Chuen Street, Shatin, N.T.* **by post**. (Please state Immaculate Heart of Mary Alumni Association on the envelop.)

The Order Form is going to be uploaded on **2nd April, 2016**. Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact us by email or Facebook Page. Most importantly, after deducting costs and operational expenses, all the profits will be donated to IHMC. Therefore, you are not only enjoying a dinner but also contributing to the school.

We look forward to receiving your order forms and seeing you soon!

聖母無玷聖心書院 35 週年校慶晚宴將於 **2016 年 7 月 9 日** 在聖母無玷聖心書院舉行。每張個人餐券為 **\$200 港元**，三歲或以下小童免費。餐券分三種，分別為：

- 一、團圓券：凡自行組合**滿三十人以上者**，可獲安排一同於**課室**內聚餐。
- 二、重聚券：凡自行組合**滿十人以上者**，可獲安排一同於**一桌**聚餐。
- 三、歡欣券：不設劃位，可自行自由入座。

餐券將於 **4 月 2 日** 正式開始接受訂購，並以**先到先得**形式發售。各校友可於校友會網頁或 Facebook 專頁**下載餐券訂購表格**，按表格上的指示，以**郵寄方式**把填妥的表格及支票寄到新界沙田乙明邨街 4 號聖母無玷聖心書院（請於信封封面註明「聖母無玷聖心校友會」收）。

有關**餐券訂購表格**將於 **4 月 2 日** 上載到校友會網頁和 Facebook 專頁，請校友密切留意。更重要的是，是次餐券收益扣除必要成本和開支後，將全數捐給聖母無玷聖心書院，故您的踴躍支持，不但為是次活動增添色彩，更為母校出一分綿力。

如有任何疑問，歡迎以電郵或以 Facebook Page 跟我們聯絡。我們期待您的來信和跟您見面！